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Geachte heer Bos en mevrouw Reemst,

Naar aanleiding van informatie van het ministerie van VWS over het Preventieakkoord, 
heeft de VVD-fractie een aantal vragen gesteld. Graag beantwoorden wij uw vragen met 
deze brief.

Vraag 1. Is het college (voor deze schriftelijke vragen) op de hoogte van deze 
regeling bij de Rijksoverheid en de VNG?

Antwoord: het college is op de hoogte van het Nationaal Preventieakkoord en de 
mogelijkheden die er zijn om een lokaal preventieakkoord te sluiten. Als we kijken naar 
de thema’s uit het Nationaal Preventieakkoord (roken, overgewicht en problematisch 
alcoholgebruik), zijn dat thema’s waar wij lokaal samen met onze partners ook op 
inzetten. 

Vraag 2. Is het college bereid om in de aanvraagperiodes van 2021, 2022 en 
2023 een aanvraag in te dienen?  

Antwoord: om in aanmerking te komen voor het uitvoeringsbudget moet er een lokaal 
preventieakkoord zijn gesloten. Op dit moment is er nog geen preventieakkoord in de 
gemeente Barneveld. Wel zetten wij in op de thema’s uit het Nationaal Preventieakkoord. 
Hier zijn structureel financiële middelen voor beschikbaar. Er is momenteel geen extra 
budget nodig. Dit zal voor 2022 en 2023 opnieuw worden bekeken.

Vraag 3. Is het college bereid om de expertise in te schakelen van de VNG voor 
het opstellen van dit preventieakkoord? 

Antwoord: wanneer wij zouden besluiten een lokaal preventieakkoord op te stellen, dan 
zijn wij bereid gebruik te maken van expertise van bijvoorbeeld de VNG. Op dit moment 
zien wij geen aanleiding om een lokaal preventieakkoord te sluiten, naast de huidige 
preventieaanpak, waarin bewegen en gezonde leefstijl, alcohol en drugs en het thema 
roken een plaats hebben.



Blad 2 

Vraag 4. Is het college met ons eens dat dit preventieakkoord aanleiding geeft 
om bepaalde aanpakken, interventies en beleidsplannen mogelijk 
samen te voegen?  

Antwoord: Het verbinden van de leefstijlthema’s uit het preventieakkoord is een mooie 
ontwikkeling. Met het beleidsplan Sociaal Domein sluiten we daar op aan. Tegelijkertijd 
maken we in interventies en aanpakken de keuze om focus aan te brengen en gefaseerd 
uit te bouwen naar andere thema’s. Op dit moment ligt de focus op alcohol (in combinatie 
met drugs) en is een plan van aanpak op het gebied van roken in ontwikkeling.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

W. Wieringa J.J. Luteijn
secretaris burgemeester


